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 Frauenrechte in Armenien und Georgien – der lange Kampf um Emanzipation, Fachtagung 

"Menschenrechte und die SDGs der Vereinten Nationen", Schader Stiftung, Darmstadt, 04. 

Dezember 2020. 

 Impact of fakery on a democratizing media in Armenia, Between fact and fakery: Information 

and instability in the South Caucasus and beyond, PfP-Consortium Study Group, Wien, 09.- 

12. November 2017. 

 Bilateral Cooperation to promote European values: the countries of the Southern Caucasus, 

4th Global International Studies Conference, Frankfurt, 06. – 09. August 2014. 

 EU external democracy and autocracy promotion in the Caucasus: Results of a cross-country 

comparison, Northern and Southern Caucasus in the European Neighbourhood: Triangular 

functional cooperation in a heterogeneous region: Russia, EU and the Caucasus, Darmstadt, 

03. – 04. Juli 2014 (zusammen mit Dr. Sigita Urdze). 

 Akteursqualität der EU im Südkaukasus, Jean Monnet Lehrforschungsprojekt „Außen- und 

Innenansichten der Europäischen Union, Fulda, 27. Januar 2014.  

 Europäische Demokratieförderung im Südkaukasus, DAAD-CINTEUS Workshop „Normative 

Macht und Realpolitik: Zur Förderung europäischer Werte im postsowjetischen Raum, Fulda, 

18. – 19. Oktober 2013. 

 Energiepolitische Ansätze der Östlichen Partnerschaft, Wissenschaftliche Konferenz „Der 

Donau-Raum in Europa“, Budapest, 19. – 20. Mai 2011.  

 


